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秦晋：蓝⾊色⾮非红

展期：2017.09.16-10.20

逢周⼀一⼆二休息，周三⾄至周⽇日 11*00-18*00

地址：⼴广州市海海珠区怡乐路路51号⾦金金乐⼤大厦写字楼3楼307室

Qin Jin: Blue Not Red

Duration: 2017.09.16-10.20

Closed on Mon Tue, Wed-Sun 11*00-18*00

Address: Yile Road No.51, Jinle Building Fl.3rd, Rm307, Haizhu District, Guangzhou, China

原创：⼴广州画廊 2017-09-19⼴广州画廊
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谜-星空不不  Enigma-Starry Sky No

艺术微喷  Giclee print  120×133cm

2016





⾏行行动操  Activity Exercise

纸本⼿手绘  Drawing on paper  21×30cm×6

2017





被改造的⻛风景-天空  Modified Landscape-Sky

纸板丙烯  Acrylic on cardboard  18×14cm

2017





谜-膝盖⻜飞船  Enigma-Knee Shuttle

艺术微喷  Giclee print  44×31cm

2017



谜-⼟土星⽩白裙  Enigma-Saturn White Dress

艺术微喷  Giclee print  100×51cm

2016



谜-膝盖卫星  Enigma-Knee Satellite

艺术微喷  Giclee print  72×48cm

2016



谜-丝带嗯嗯  Enigma-Ribbon Hmm Hmm

艺术微喷  Giclee print  197×110cm



2016

谜-校服⽉月球  Enigma-School Uniform Luna

艺术微喷  Giclee print  100×89cm

2016





被改造的⻛风景-⽩白云  Modified Landscape-White Cloud

墙⾯面⾊色粉  Pastel on wall  900×370cm

2017





徽章  Badges

装置  Installation  22×16cm



2017



被改造的⻛风景-⽕火烧云  Modified Landscape-Evening Glow

布⾯面油画  Oil on canvas  200×144cm

2017

被改造的⻛风景-⼩小船  Modified Landscape-Sampan

布⾯面油画  Oil on canvas  110×80cm

2017

艺术家简介

About Artist

        秦晋于1976年年出⽣生于中国⼴广州。 2003年年，她从⼴广州美术学院油画系获硕⼠士学位，现任教于⼴广州

美术学院油画系第五⼯工作室。秦晋的近年年个展分别在OCT当代艺术中⼼心⻄西安馆及深圳馆（中国⻄西安，

中国深圳）、⼴广东美术馆（中国⼴广州）、SOME/THINGS画廊（法国巴黎）及魔⾦金金⽯石空间（中国北北京）

展出。秦晋参加群展的机构和艺术节包括⼴广州时代美术馆、胶囊上海海（中国上海海）、第六届华语视像

艺术节（英国伦敦）、北北京⺠民⽣生现代美术馆（中国北北京）以及深圳何⾹香凝美术馆（中国深圳）等。

2016年年，秦晋⼊入围第⼗十届AAC艺术中国年年度艺术家（中国北北京）；2014年年，其作品《⽩白沫》

（2014）获第⼗十届中国独⽴立影像节实验影像单元⼗十佳影⽚片（中国厦⻔门）。



        Qin Jin was born in Guangzhou, China, 1976. In 2003, Qin received her MA degree from

the Guangzhou Academy of Fine Arts (Guangzhou, China). Currently, Qin is based in

Guangzhou, and teaches at the Fifth Studio of the Oil Painting Department of the Guangzhou

Academy of Fine Arts (Guangzhou, China). Qin Jin’s recent solo exhibitions have been

presented at OCAT Art Centre Xi’an/Shenzhen ( Xi’an/Shenzhen, China), Guangdong Museum

of Art (Guangzhou, China) ,Magician Space（ Beijing, China） , and SOME/THINGS Gallery

(Paris, France). Qin has also exhibited at Times Museum （ Guangzhou China ） , Capsule

Shanghai (Shanghai, China), The 6th Chinese Visual Festival (London, UK), Minsheng Art

Museum (Beijing, China) and He Xiangning Art  Museum (Shenzhen, China). In 2016, Qin Jin

was a nominate of The 10th Award of Art China (Beijing, China); in 2014, Qin’s When I am Dead

(2014) was selected as one of the Top 10 Videos of the 10th China Independent Film Festival

(Xiamen, China).

_______________________________________

2015年年成⽴立，⽴立⾜足⼴广州，持续关注珠三⻆角地区艺术家，冀与艺术家共同成⻓长。

Established in Guangzhou, 2015. Persistently focusing on Pearl River Delta Area based artists, aspiring

growth for both.

⼴广州市海海珠区怡乐路路51号⾦金金乐⼤大厦写字楼3楼307室

Yile Road No.51, Jinle Building Fl.3rd, Rm307, Haizhu District, Guangzhou, China

逢周⼀一周⼆二休息，周三⾄至周⽇日 11*00-18*00

Closed on Mon-Tue, Wed-Sun 11*00-18*00

2017年年成⽴立，⼴广州画廊⾸首个拓拓展空间，将搭建更更多元的空间载体，有效地传播当代艺术⽂文化与价值。

Established in 2017, the first extension space of Canton Gallery, the space is committed to the construction

of a more diversified platform, aiming at effective communication of the culture and values of



contemporary art.

⼴广州市海海珠区友和路路汇美街1号

Huimei Street No.1,Youhe Road, Haizhu District, Guangzhou, China

周⼀一⾄至周⽇日 10*00-21*00

Mon-Sun 10*00-21*00

cantongallery@gmail.com
www.cantongallery.com.cn


